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Terwijl de rekenmeesters van het Centraal Planbureau eerder uitgingen van een groei van 1,4%, 
voorspellen analisten van enkele banken nu dat de groei in 2024 eerder in de richting van 0,4% 
zal liggen. De angst voor een recessie is daarentegen klein. In ons kantoor zien we dat deze 
gemiddelden nog niet zoveel zeggen over het individuele ondernemerssucces. Ondernemers 
in eenzelfde marktsegment kunnen totaal verschillende resultaten draaien. Daar waar de één 
worstelt om winstgevend te zijn, zien we een andere ondernemer die nadenkt hoe hij zijn geld het 
best kan investeren. We zien wel een overeenkomst tussen de ondernemers met succes. Zo zijn 
ze vaak positief ingesteld en hebben ze een duidelijk plan over de richting van hun bedrijf. Wil je 
ook eens praten over de toekomstplannen van jouw bedrijf? Maak een afspraak met een OOvB 
bedrijfsadviseur. 

Het ondernemerssentiment in de gemeentes Maashorst en Oss 

is nog altijd redelijk positief. Terwijl we in het landelijk nieuws 

enige terughoudendheid zien in de groeiverwachting voor het 

aankomend jaar, zijn de bestuurders en ondernemers uit het OOvB 

panel vasthoudend in hun vooruitblik. Dit kan te maken hebben met 

een opleving in een groot aantal sectoren in het vierde kwartaal.

Groeiverwachting zegt niet alles over individueel ondernemerssucces.

7 Notaris Maashorst Notarissen
“Wij verwachten een lichte groei. Te danken aan de 
dalende rente waardoor huizenkopers lijken toe te 
slaan.”

Martijn van Mourik

6 CEO Van Munster Recyclers / Reisswolf Heesch
“We zijn voorzichtig positief. De prijzen voor 
recyclebare grondstoffen hebben veel invloed op ons 
bedrijfsresultaat. Dus dat vraagt om alertheid.”

Harold van Munster

7 Directeur Wiltec

“We zijn redelijk positief. Toch blijft de marktvraag 
een punt van aandacht. We horen namelijk verschillende 
signalen binnen onze klantgroepen.”

Bart Zegers 7 Wethouder Gemeente Maashorst
“Ook vorig kwartaal benoemde ik netcongestie als een 
probleem. Dat blijft zo. Verder zijn we benieuwd naar 
de impact van de renteontwikkeling voor de bedrijven 
in onze gemeente.”

Gijs van Heeswijk

7 Directeur MKB Rabobank regio Oost Brabant

“We blijven als bank licht positief. We zien de prijzen 
normaliseren en we merken ook dat de markt went 
aan de nieuwe renteniveaus.”

Thijs de Langen

6 CEO Total Pack

“We blijven licht positief. De indexering van lonen, 
waarbij wij met stevige kostenstijgingen te maken 
krijgen, vraagt echter onze volle aandacht.”

Ton Dielissen

7 Wethouder Gemeente Oss

“We hebben wel enige zorg en aandacht voor de 
uitkomsten van een nieuw kabinet en wat dat gaat 
betekenen voor onze lokale situatie.”

Frank den Brok

6 Financieel Directeur Van der Heijden Bouwbedrijf

“We zijn licht positief. We blijven echter ook 
uitdagingen zien, zoals op dit moment bijvoorbeeld de 
congestie van het stroomnet, dat leidt tot vertragingen 
in de bouw.”

Bart Kuppen

Dit is een advertorial/uitgave van OOvB adviseurs en accountants

Directeur-eigenaar Bevers Installatietechniek
“We zien wel wat uitdagingen op ons afkomen. 
Renteontwikkeling? De stikstofcrisis? Inflatie? 
Dat vraagt alertheid.”

Mario van Dijk
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Ondernemersvertrouwen 
stijgt licht.
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Jeroen van Boekel
Vennoot en register belasting-
adviseur bij OOvB

Alwin van den Hurk
Vennoot en register-
accountant bij OOvB

Regio Uden - Veghel - Oss

Eigenaar Vakantiepark Schaijk
“We zien nog steeds dat de consument geld wil 
uitgeven aan vakantie en vrije tijd. We zijn wel 
benieuwd wat een nieuw kabinet voor mogelijk effect 
heeft op het sentiment.”

Charles Veerkamp

8


